

Referat fra referansegruppemøte 20. juni 2023

Oppmøte

Navn	Institusjon	Til stede	Fraværende
Bjørge Mikalsen	UiO	x	
Elin H. Frøshaug	UiO	x	
Ingrid Hegglund	NTNU	x	
Irene Eikefjord	UiB	x	
Laila Aksetøy	Sintef	x	
Liv Gaustad	NTNU	x	
Maja Sørnes	BI	x	
Nina Andersen	NTNU	x	
Randi Rørlie	UiO	x	
Siri Aa. Sæther	NINA	x	
Tanja Larssen	UiT	x	
Tanja Strøm	OsloMet		x
Bernt Skjemstad	Sikt	X	
Cecilie Voss	Sikt	X	
Jan Erik Garshol	Sikt	X	
Terje Hellesvik	Sikt	X	

1 - Godkjenning av referat

Kommentarene til referatet ble gjennomgått og lukket, en sak ble med videre under sak 5 i møtet.

Referatet fra møtet i referansegruppen 15. mai 2023 ble godkjent.

2 – Status for prosjektet

v/Terje Hellesvik (Sikt)

- Har jobbet med arbeidsflyt, funksjonalitet er på brukertest som lukkes i dag. Vi kjører hele test med lik funksjonalitet, selv om noe av feil lukkes/løses underveis.
- Mål om å bli ferdig med Kanalregisteret innen 1. juli.
- På sentralimport er det gjort en god del i backend. Automatisert håndtering av import, sletting og modifisering. Utlisting av alle kandidater er på plass. Skal jobbes videre med frontend, samt fil og lisens.
- Jobber med NVI, kommet et godt stykke siden forrige møte. I dag skal det være et møte rundt årets NVI-tall, vi håper det kommer informasjon om dette i løpet av morgendagen.
- Migrering av Cristin og Brage, og hvordan dette skal fungere sammen. Hver for seg fungerer import fint – samvirke mellom disse er det nå fullt fokus på. Hvilket arkiv som skal bestemme hvilken fil som ender opp i NVA skal det nå jobbes med; her håper vi å kunne tilby gode logger på hva som har skjedd.
- Kommer en ny brukertest neste uke: Søk (to nye fasetter), min side (4 elementer) og prosjektregistrering (legge til nye prosjekter).
- Hovedlansering er fortsatt planlagt ultimo november. Leveranse skal gjennomgås i detalj med Trude og Herman (begge fra styringsgruppa).

Kommentarer/spørsmål:

- Det er en del funksjonalitet som ikke er tilgjengelig når det ikke er åpnet; det jobbes med dette hele året, om institusjonene skal ha overgang i slutten av november, så gir dette lite tid. Ønske om at dette rulles over (uten godkjenning – brukerstøtte kan også avvise alt om godkjenning).

3 – Status for testing, opplæring og innføring

v/Bernt Skjemstad (Sikt)

Sjå presentasjon for detaljer.

4 – Fysisk samling ved lansering?

v/Bernt Skjemstad (Sikt)

Samtale om evt målsetting med en slik samling

Kommentarer/spørsmål:

- Tromsø ønsker en hybrid.
- Målgruppe: Superbrukere
- Oppstart, ikke NVI
- Opplæring må kanskje komme tidligere, ikke på et slikt oppstartsseminar
- Mindre grupper: Gå gjennom og plukke opp mindre utfordringer som man rydde i?
- Brage, konsortiemøte, nye måter å håndtere samarbeid mellom institusjonene, skjedd mye innen OpenAccess siden sist. Opplæring i funksjonalitet, åpen diskusjon om hvordan man løser ting. All samtale skjer ikke like godt digitalt.
- Etter litt tid, etter hovedlansering, da har man fått prøvd NVA i virkeligheten. Da kan man diskutere nytteverdi og løsninger på tvers.
- Kanskje en fordel å ikke dele det opp, men å samle flest mulig på samme sted.
- Fellesforum i forkant, hvordan tenker institusjonene å gjøre det når man kommer i gang + en erfaringsbasert samling i etterkant. Enklere å kommunisere om man møtes fysisk, framfor på Teams.
- Peker framover: Brukerforum, håndtering av endringsønsker, beste praksiser, krever samhandling og samkjøring i år framover. Hvordan skal dette organiseres i årene som kommer? Hvordan henger dette sammen med bibliotekskonsortiumet og BIBSYS-konferansen?
- Tenker at en samling kan være for et begrenset antall superbrukere, men for de øverste nivåene.
- Fysisk = nettverking, i nytt system må vi samhandle med andre. Alle møtepunkter har forsvunnet, det er få møtepunkter igjen. Fysiske møtepunkter er veldig verdifullt.

5 – Ser referansegruppen nokon kritiske manglar i NVA?

v/Jan Erik Garshol (Sikt)

Det meste av tenkt løsnig er no synlig, om ikkje alt er fullført og levert enda.

Det som enda ikkje er synlig, men er under arbeid og vil bli levert er:

- NVI kontroll og godkjenning, samt rapportering
- Sentralimport
- Kanalregisteret (kunne opprette nye kanaler)
- RRS
- Avpublisering/tilbaketrekking
- Favorittmerking av publikasjoner og prosjekt
- Migrering av Cristin og Brage til NVA

Er det noko av dette dykk vil prioritere ned?

Andre områder som det vart spurt om:

- Dublettkontroll på DOI blir implementert
- Org. hierarki; gjenfinning av publikasjoner (gå nedover i hierarkiet, mulig i gamle Cristin)
- Kuratoroversikt er implementert (for Redaktør, bør andre sjå den også?)
- Handle på alle registreringer blir levert
- Redigeringsrettigheter på alle poster (redaktør og medforfatter)
- Grunndata, kan ikke redigere på personalia ← får ikke til dette
- Tilgang til API for import/eksport av studentoppgaver og doktorgradsavhandlinger. Finnes andre kilder enn WiseFlow og Inspira. Dette må være på plass før produksjonssetting.
 - Har et ønske om et separat møte om dette; evigvarende embargo mm.
- Skikkelig gode emnesøk, forfattersøk, ...og gjerne eksport til et eller annet referanseverktøy (og Excel). Bedre søkefunksjonalitet enn i Cristin. Mye energi på å få inn innhold, er viktig at det også er effektivt å få data ut.
 - ➔ Til testen, åpne spørsmål om hva man ønsker seg i søk. Vi er avhengig av at dette pinpointes i detalj for at vi skal forstå nøyaktig.

6 – Eventuelt

- Tema for framtidig møte: Backlog av oppgaver og punkter som man burde ta tak i.
- Send ut møteinnkalling for høsten nå før sommeren